
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 17/2014 
Aika: 23.5.2014  klo 19:00 
Paikka: OLOhuone, TTalo. Ainon aukio kohdasta 6 alkaen. 
Paikalla: Tomi Laakso, Emmi Linkola, Tiitu Lahti, Reetta Arokoski, Eeva Siikaaho, Mikko 
LatvaKäyrä, Miikka Laitila, Atte Keinänen, Aleksi Pyykkönen, Aleksi Talsi 
Puheenjohtaja: Tomi Laakso 
Sihteeri: Emmi Linkola 
 

1. Kokouksen avaus 
Avattiin kokous ajassa 18.44. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen 
jäseniä, todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Tiitu Lahti ja Miikka Laitila. 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 
Hyväksyttiin työjärjestys sellaisenaan. 

5. Ilmoitusasiat 
Eevan 7up juotiin Olkkarikahvittelussa. Reetta toi kokouspullan. Ulkona on hyvä sää.  

6. Hyväksyttävät laskut 
Hyväksyttiin Mikko LatvaKäyrälle 14,25e olkkarikahvittelun pullista, Espoon 
kaupungille 25e kevätretken majoituksesta, Reetta Arokoskelle 10e kaksista 
kokoustarjoiluista, Aleksi Talsille 71,39e fuksijäynästä ja vuosijuhlalahjasta ja 109,44e 
fuksien wappuaamupalasta ja ullismehuista, Tomi Laaksolle 21e neljäsosasta AYY:n 
vuosijuhlia, Emmi Peltoselle 42e Oppimisen Ylistykseen killan kulttuuritukea sekä 
Niklas Nisénille 103,33e latureista ja adaptereista Olkkarille. 

 
Siirrettiin kokouksen paikka Ainon aukiolle.  
Mentiin kokoustauolle ajassa 18.55. 
Palattiin kokoustauolta ajassa 19.04 
 

7. Mitä kuuluu? kierros 
 

8. Talous ja hallintoasiat 
1. Hyvinvointi 

 
2. Laitossopimus 

Henkilökunnan kanssa on juteltu. Sopimus on Tapio Takalan hyväksyntää vailla 
valmis. 

3. Kehityskeskustelut 
Doodlataan. 

4. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 
Nahkatorstai oli torstaina. 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 
AYY:n muut tuet ovat tulleet paitsi korotettu tuki. Tomi oli dekaanilounaalla. 

9. Tapahtumat 



1. Olkkarikahvittelu 
Oli onnistunut. Vastaavaa voisi pitää syksylläkin. 

2. Kevätkauden päätös 17.5. 
Oli ja oli hauskaa. 

3. Tilakähmyt 
Maanantaina on tilakähmyjen toinen vaihe. Eeva Siikaaho selvittää 
Rantasaunan paljun varattavuutta. SCIpikkujouluja selvitetään. 

4. Toimarivirkistäytyminen 
Tapahtuu 23.8. OK20:ssä. Mahdollisesti Heurekaan. 

5. Toimareiden kuulumiset (pikkuIE, lukkarit) 
PikkuIE on innokas. Lukkarit julkisti sanoituskilpailun tulokset. 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

10. Phuksiasiat 
1. Phuksiopas 

On edennyt kivasti. InDesign tulilla.  
2. Hallituksen yhteiskuva phuksioppaaseen 

Hoidettu. Aleksi Talsi linjaa kuvan jos ei ehdi kysellä mielipiteitä. 
3. Syksyn tapahtumat 

 
4. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KVvastaava, WappuHali, ISOt) 

ISOvastaavan kanssa hoidettu phuksiopasta. Aleksi hakee lähiaikoina 
Wappuhalilta phuksikamoja. ISOilla on hyvä meininki. 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Orientaatioviikosta oli kokous kippareiden ja ISOvastaavien kanssa. Club X:n 
kaadolle on varattu tila. 

11. Tiedotusasiat 
1. Athenen verkkosivujen päivitys 

 
2. Kukka 

 
3. Ilmomasiinan uudistus 

 
4. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 

niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATKpartio, Ulottuvuusvastaava) 
Ulottuvuusvastaava kävi kahvittelemassa Olkkarikahvittelussa ja printtaili jotain.  

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Poistettiin sähköpostilistat esityslistasta. Emmi huutelee 
sähköpostilistoilleliittymislomakkeesta. 

12. Yrityssuhteet 
1. Yrityssuhteiden tilanne 

Haalarisponssit on hoidettu, vuosijuhlasponsseja selvitellään vielä. 
2. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEKkiltayhdyshenkilö, 

Marathontoimikunta) 
Marathontoimikunnalle kuuluu hyvää. TEKkiltayhdyshenkilöltä saatiin teksti 
phuksioppaaseen. 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 



13. Opintoasiat 
1. Kurssien kehittäminen 

Mikko kävi juttelemassa Marko Niemisen kanssa ja lyötiin lukkoon aikataulu 
opiskelijoiden mielipiteiden esittämisestä kurssien kehittämisen suhteen. 

2. Maisteriohjelman uudistus 
 

3. Kirjojen hankkiminen olkkarille 
 

4. Toimareiden kuulumiset (SCIvastaava, Hallopedit) 
 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Tällä viikolla on Perustieteiden akateemisen komitean kokous. On päätetty 
miten eri maisteriohjelmiin pääsee liikkumaan kandiohjelmista.  

14. Ulkosuhteet 
1. Vuosijuhlaedustukset 

Muistakaa laittaa Driveen.  
2. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 

Vuosijuhlatoimikunnan kanssa oli suunnittelutapaaminen tällä viikolla. 
3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 
15. Muut esille tulevat asiat 

1. Kesäkokous 
Tomi laittoi kokouskutsuun päivämäärän. Paikkaa ei ole lyöty lukkoon. Emmi 
laittaa viikkotiedotteseen ja Facebookiin päivän. 

2. Pöytäkirjojen tarkistaminen ja allekirjoittaminen 
Tomi ei ole tarkistanut, 1 skumppa sakkoa.  

3. Hallitushengailu 
mennään himaan. 

4. SCI:n vuoden alumni 2014 
Linkki ei toiminut, marathontoimikunta ja Aleksi Talsi laittoi viestiä Kaisa 
Höltälle. Sovittiin, että lähetetään sähköpostilla perustelut maanantaihin 
mennessä. 

5. TEK 
Muutkaan SCIkiltojen puheenjohtajat eivät ole TEKin mielipiteen kannalla 
lukukausimaksujen suhteen. He laittoivat eteenpäin Neuvostolle keskustelua 
asiasta. Tomi oli yhteydessä kiltalaisiin, joilla on kopokokemusta ja voisi olla 
asiaan mielipiteitä.  

16. Seuraava kokous 
Afterwork, päivä sovitaan myöhemmin. 

17. Kokouksen päättäminen 
Päätettiin kokous ajassa 19.57. 

 
 
Pöytäkirjan tarkastajat:      

 

 



_______________________  _______________________  

Miikka Laitila Tiitu Lahti 

 

 

Puheenjohtaja ja sihteeri: 

 

 

 

_______________________  _______________________  

Tomi Laakso Emmi Linkola 


